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Abstract (en)
[origin: WO8706921A1] Device for cleaning cans or similar containers, whereby the cans are supported in a roughly horizontal position on, for
example, rods of a chain conveyor, and are conveyed along a washing line and through a rinsing zone, over rollers or deflection pulleys. The chain
conveyor (6), on emerging from the rinsing zone (2), enters a drying zone (3) in which the cans (4) are conveyed in a vertical position with their
opening facing downward.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Reinigen von Dosen od. dgl. Behältnisse (4), welche in etwa waagerechter Lage beispielsweise an Stäben (5) einer
Transportkette (6) über Walzen bzw. Umlenkrollen (l2, l4) durch eine Waschzone (l) und eine Spülzone (2) geführt sind, läuft die Transportkette (6)
nach der Spülzone (2) in eine Trockenzone (3) ein, in der die Dosen (4) in aufgestellter Lage mit der Dosenöffnung nach unten geführt sind.
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